
     ZAPISNIK SESTANKA SVETA STARŠEV  

     Z DNE 22.5.2024 

 

Začetek sestanka ob 18.00 uri. 

Prisotna udeležba 22 staršev, 7 upravičeno odsotnih (priloga) 

Ravnateljica mag. Nadja Černetič , pomočnik ravnateljice g. Bruno Šincek 

Predsednik sveta staršev Matjaž Cerkvenik 

 

1. Pod točko 1 je bil predstavljen načrt nakupa in uporabe šolski potrebščin za 

šolsko leto 2024/2025. Stroškovnik nakupa učbenikov, delovnih zvezkov ter 

ostalih šolskih potrebščin potrebnih za delo ter učenje učencev. 

Prvo triado (1.,2. in 3. r) pokrije ministrstvo oziroma se dobi v šoli. 

Seznam nakupa potrebščin za osnovno šolo Pivka je dosegljiv in viden na 

spletni strani kot tudi pri učiteljih. 

Svet staršev potrdi predlagani sklep in obseg nakupa.  

Razen pri uporabi in nakupu delovnega zvezka za kemijo in geografijo se še 

preveri smotrnost nakupa ker nekateri starši opažajo neizpolnjeno vsebino 

le teh. Preveri ravnateljica pri učiteljih in se odloči naknadno. Dodajam 

odgovor ga. ravnateljice, ki je po pogovoru z učitelji podala naslednje 

informacije:  

Spoštovani, 

starši, ki so se oglasili na sestanku so mi napisali, da so preverili DZ pri svojih otrocih in ugotovili, 
da so skoraj v celoti izpolnjeni in se opravičujejo za napačno informacijo.  

Učiteljica Kim Valentinčič je povedla (TJA): »Učenci pri urah angleščine dobijo tudi redne domače 
naloge za dodatno utrjevanje snovi. V zadnjem času pogosto opažam, da učenci domačih nalog 
ne opravijo in k uram prinašajo prazne delovne liste oz. imajo nerešene strani vaj v DZ. V času 
priprave na zadnji letošnji test sem opazila, da določeni učenci ne opravijo nalog na preverjanju 
in pridejo k uri s praznim listom ali nerešenimi vajami v DZ brez opravičila. Vaje v šoli 
pregledamo in se z učenci vedno tudi pogovorimo v primeru nejasnosti pri opravljanju nalog.  



Prosim, da se doma pogovorite o rednem opravljanju domačega dela. (Obvestilo je bilo poslano 
vsem staršev učencev 6.a razreda) 

Učiteljica Anja Kotar (KEM): Pregledala sem DZ pri naključno izbranih učencih. Večino nalog je 
narejenih. Nismo pa delali (in tudi ne bomo delali) str. 12,13; str. 14/8 je zapisana v zvezku za 
kemijo; str.15 in 16. Na straneh 112 in 113 sta eksperimentalni vaji, ki jih že v osnovi naredim 
drugače, zato bi jih moral imeti zapisane v zvezku in ne v DZ. 

Sicer pa so narejene vse strani, razen tiste, ki jih še moramo za utrjevanje - to je str. 120/17-20 
naloge, prevajanje električnega toka str. 195/23, učna snov, ki je še nismo predelali na straneh 
201, 202, 203 in 204, ter komplet učna snov Elementi v periodnem sistemu (str.134-167). V 
eAsistentu so tudi zapisane DN za 8. in 9. za KEM in si jih oglejte. V 8.b imajo manj in jim uspe 
vse narediti, ker so pridni in delavni.  

Učiteljica Polona Šeško (GEO): Sicer ne vpisujem učencev, ki SDZ, kadar ga potrebujejo, nimajo s 
seboj vendar vidim, da bi bilo tudi to dobro. Vaje učenci delajo. Tisti, ki jih nimajo s seboj morajo 
naloge končati doma.  

Učiteljica Antonija Tomšič (BIO): Pri BIO 8 smo delovni zvezek precej uporabljali, res pa je da so 
pri nekaterih poglavjih naloge pod oznako mikroskopske raziskave (delo izključno za doma) 
odpadle. Drži pa, da je snov v 8. razredu nekoliko zahtevnejša, strnjena na pol leta, in da 
marsikdo kljub navodilom ne rešuje nalog. Tudi pozabljajo delovne zvezke (rekoč če rešujemo 
rečejo, da bodo doma - delo pa ni potem narejeno, zato ostajajo nekateri zvezki nepopolno 
izpolnjeni ali celo prazni).  
 
Učiteljica Maja Mladenović (BIO): Pri BIO 8 smo delovni zvezek precej uporabljali in je kvaliteten. 
Drži pa, da je snov v 8. razredu nekoliko zahtevnejša in da marsikdo kljub navodilom za 
reševanje tudi doma ne izpolni nalog za utrjevanje in ima tako prazen zvezek. 
 

Iz poročanja učiteljev sklepam, da se delovne zvezke uporablja in so koristen pripomoček pri 
pouku in za učenje. Bi pa ob tem pozvala starše, da se z otroki, ki imajo prazne delovne zvezk,e 
pogovorijo, zakaj jih ne izpolnjujejo.  

 

2. Predstavitev informacij za novo šolsko leto, ki so prav tako na voljo na 

spletu ali pri učiteljih v kolikor imajo starši specifična osebna vprašanja. 

Italijanščina kot neobvezni izbirni predmet bo, ker je dovolj zanimanja. 

 

3. Razno: pod točko razno se je ponovilo kar nekaj vprašanj katere smo v   

preteklosti tudi že reševali in odgovarjali. Zakaj je pred testom vedno veliko 

nalog prej ne?  

Vprašanja nekaj staršev zakaj določeni delovni zvezki ostajajo prazni. 

Pobuda da se preverijo naloge za boljše napredovanje. 



Dodatna gradiva so v redu in učenci zadovoljni. 

Šola izpostavi problem hrane, ker veliko ostane in se zavrže, istočasno pa 

učenci kupujejo razno hrano, priboljške ter pijačo pred poukom in po pouku 

v bližnjih trgovinah. 

G. Bruno Šincek zopet pokaže na novo zaplenjene in najdene prepovedane 

stvari, ki se ne uporabljajo v šoli pri pouku (tobačni izdelki in z njimi 

povezani izdelki, noži, orodje, plastično orožje, …) 

Predstavnica Podružnice Šmihel da pobudo za obisk kmetij in podobnih 

lokacij, ker je to učencem v veselje. 

POHVALA ŠOLI IN UČITELJEM za zelo malo pritiskov na otroke glede 

spraševanja in ocenjevanja. 

5.B vprašanje staršev zakaj tri (3) pisne ocene pri slovenščini, če je v 

pravilniku napisano da so lahko potrebne dve (2) pisne in ena (1) ustna. Po 

sporočilu ga. ravnateljice je učiteljica Sabina Kernel pojasnilala situacijo, da 

bodo učenci pridobili še ustrezno število ustnih ocen, kot to zahteva 

pravilnik.  

Šola je v preteklosti organizirala mnoga koristna predavanja za starše kot 

tudi posledično otroke, vendar je udeležba skoraj ničelna, zato po novem 

posreduje staršem od line izobraževanja, ki so veliko bolje obiskana in 

staršem bližja, saj lahko prisluhnejo različnim predavanjem strokovnjakov iz 

domačega naslonjača.  

 

Glede vandalizma, prinašanja nevarnih in prepovedanih stvari ter substanc 

v šolo in njeno okolico v času šolanja, neprimernega obnašanja ter raznih 

izsiljevanj in neposlušnosti pa je Svet Staršev mnenja, da če nekatere osebe 

ne morejo sprejeti reda, ki se upošteva v ustanovi kot je ŠOLA, bi bilo 

morda pametno, da poiščejo ustanovo kjer je to dovoljeno in sprejemljivo. 

 

Zakaj veliki večini, ki obiskuje osnovno šolo Pivka in njenim zaposlenim pri 

opravljanju dnevnih obveznosti konstantno ponavljajoči problemi enih in 

istih oseb ne ustreza in je moteče. Zato morda v premislek staršem, da 

nekaj uredijo v domačem okolju, da se težave ne prenašajo na druge in v 

druge ustanove v katerih večina išče znanje in mir. 

Zapisal: Matjaž Cerkvenik 


